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חינוך

כל העועס כעובד עבודה זרה

יודע מאמרי חז"ל בעניין הכעס שהוא כעובד עבודה זרה..

אבל אם ילד עשה מעשה לא טוב ברור שצריך לכעוס עליו על כך, כמו שמצינו אצל משה רבנו "ויקצוף
משה"..

אלא על כך מסביר הרמב"ם שצריך לעשות פרצוף של כועס אבל לא לכעוס באמת!

ומתי באמת,  לכעוס  בלי  כעס  של  תחושה  רק  לילד  להעביר  להצליח  אימון  הרבה  מאיתנו  מצריך  זה 
חיוך.. או  צחוק  עם  זאת  לעשות  שכועסים 


